
PROTOKÓŁ NR XXVII/2020
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 29 września 2020 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 29 września 
2020 roku na sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 
Pilicą i rozpoczęła się o godz. 14.40.

PKT 1
Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej
w Nowym Mieście nad Pilicą.

W sesji udział wzięli:

1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba
2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska
3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
4. Dyrektor Miejsko Gminnego – Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Jacek 

Zakrzewski
5. Kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą – mł. asp. 

Sławomir Babisz
6. Prezes Miejsko Gminnego Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej - p. Tadeusz 

Klatka
7. Komendant Miejsko Gminny Ochotniczej Straży Pożarnej – p. Jacek Chrobok
8. Pracownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - p. Paulina 

Wójcik
9. Pracownik Urzędu - p. Karolina Morawska

Przewodniczący  Rady  przypomniał,  że  przebieg  obrad  Rady  Miejskiej  w  Nowym
Mieście nad Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących
obraz i dźwięk, co   jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o
samorządzie gminnym. Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu
natomiast  nagrania  z  sesji  zamieszczone  będą  na  stronie  internetowej
www.nowemiasto.pl

PKT 2
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 
obrad obecnych było 9 radnych na ustawowy skład liczbowy - 14.

PKT 3
Na salę obrad o godz. 13.05 przybył radny Dariusz Dziurowicz.
Przewodniczący Rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad:
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1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokółów z ostatnich sesji.
5. Wystąpienie zaproszonych gości.
6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.
7. Przedstawienie Oceny zasoów pomocy społecznej za rok 2019 oraz prognozę na 
lata 2020 dla miasta i gminy Nowe Miasta nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji 
demograficznej i społecznej.   
8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilica za 
okres międzysesyjny. 
9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok.
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 
2020-2032.
c) przystąpienia Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do stowarzyszenia Związek 
Samorządów Polskich.
d) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działalność pożytku 
publicznego na rok 2021.
11.Interpelacje i zapytania.
12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
13. Zamknięcie obrad sesji.
Pan Przewodniczący Rady poinformował, że proponowany porządek był przekazany
radnym oraz umieszczony na stronie internetowej Urzędu. Na wspólnym posiedzeniu
Stałych Komisji  Rady Miejskiej  prosił  o wprowadzenie do porządku obrad projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Miasta  i  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą.  W
załączniku nr 5 Wykaz gminnych jednostek organizacyjnych Gminy dotychczasowy
zapis ,,Publiczna Szkoła Podstawowa z oddziałami gimnazjalnymi im. Karola Wojtyły
w Nowym Mieście nad Pilicą” otrzymuje brzmienie ,,Publiczna Szkoła Podstawowa
Szkoła  im.  Karola  Wojtyły  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą”.  W  głosowaniu  za
przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  10  radnych  przy  obecnych  na  sali,
przeciw  0,  wstrzymało  się  0.  Głosowanie  imienne  stanowi  /załącznik  nr  2/do
niniejszego protokołu.

PKT 4
Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Tomasz Pietrucha poinformował,  że  protokoły  
z poprzednich sesji Rady tj. z dnia 16 stycznia 2020r., 19 marca 2020 r., 10 kwietnia
2020r.,  11  maja  2020  r.,  7  lipca  2020r.,  16  lipca  2020r.,  11  sierpnia  2020r.,  17
września 2020 roku były wyłożone do wglądu w Biurze Rady i umieszczone na stronie
internetowej Urzędu. W związku z powyższym zapytał, czy są zastrzeżenia lub uwagi
do protokołów z ostatnich sesji. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu 10 za na stan obecnych na sali 10 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu.

PKT 5
Na salę obrad o godz. 13.15 przybył radny Andrzej Zając. 
Głos  zabrał  Prezes  Miejsko  Gminnego  Zarządu  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  
p. Tadeusz Klatka podziękował za umożliwienie wystąpienia i przekazania informacji
z działalności  Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie  gminy Nowe Miasto.  Na
terenie  naszej  gminy działa  dziewięć jednostek.  Nasza jednostka liczy łącznie  261
druhów w tym około 100 osób przeszkolonych. Dwie jednostki działają w ramach
Krajowego  Systemu  Ratowniczo  –  Gaśniczego  tj.  jednostka  w  Nowym Mieście  i
w Żdżarach.  Wszystkie  jednostki  posiadają  strażnice.  Straże  wyposażone  są  w 18
wozów  bojowych  w  tym  9  samochodów  lekkich,  3  samochody  średnie  i  5
samochodów ciężkich oraz 1 samochód do pracy na wysokości. Działalność jednostek
oraz finansowanie utrzymują samorząd gminy. Pan Prezes podziękował samorządowi
za  bardzo  dobrą  współpracę  w  realizacji  statutowych  celów.  Prosił  o  wsparcie
finansowe w realizacji przedsięwzięć.   
Następnie głos zabrał Komendant Miejsko – Gminnego Zarządu Ochotniczej Straży
Pożarnej Jacek Chrobok. W roku ubiegłym na terenie naszego powiatu odnotowano
206  zdarzeń  w tym 76  pożarów,  66  miejscowych  zagrożeń.  Pozyskano  środki  na
działalność statutową jednostek z budżetu gminy kwotę 15 000zł. pozyskano środki z
Państwowej Głównej Straży Pożarnej kwotę 40 000zł.  z środków były wymienione
cztery  drzwi  garażowe  dla  jednostek,  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska  kwotę  29 000zł.,  dotacje  z  Ministerstwa  Spraw  Wewnętrznych  i
Administracji 35 000zł., Lasy Państwowe 9 000zł. Pozyskano razem 137 000zł. m. in.
z  przeznaczeniem na  sprzęt  jednostek.   Pozostało  wiele  do  wykonania,  ale  dzięki
współpracy  z  Burmistrzem,  Przewodniczącym  Rady,  radnymi  mogliśmy  środki
pozyskać z zewnątrz. Pan Komendant podziękował dobrą współpracę.

Pan Przewodniczący Rady złożył w imieniu swoim i radnych podziękowania za pracę
dla wszystkich jednostek straży. 

Głos zabrał Kierownik Posterunku Policji mł. asp. Sławomir Babisz, który przejął od
czerwca br. obowiązki kierownika Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą.
Komisariat  dysponuje  jednym  wakatem  policyjnym,  który  zostanie  uzupełniony.
Kierownik przekazał, że na terenie naszej gminy od września br. zatrzymano 9 osób
nietrzeźwych.  Poinformował,  że  w  każdy  poniedziałek  w  godz.  10.00-14.00  pełni
dyżur w Komisariacie Posterunku Policji w Nowym Mieście.

Przewodniczący  Rady  spytał,  czy  są  pytania.  Nie  zgłoszono.  Pan  Przewodniczący
Rady podziękował przedmówcom za wystąpienie. 

W dalszej  części  głos  zabrał  p.  Jacek  Zakrzewski  dyrektor  Miejsko  –  Gminnego
Ośrodka  Kultury.  Pan  dyrektor  przedstawił  w  formie  prezentacji  multimedialnej
wydarzenia organizowane w ramach obchodów 620 lecia Nowego Miasta nad Pilicą
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oraz  60  lecia  działania  Muzeum.  W  ramach  jubileuszu  odbywały  się  niedzielne
koncerty przy tężni, podczas których prezentowana była muzyka: rockowa, piosenka
poetycka, folklor oraz spektakl dla dzieci. Odbyły się spotkania historyczne, wystawy 
w tutejszym muzeum, konkurs fotograficzny.  Ważnym elementem było uruchomienie
hejnału  jednak  z  uwagi  na  pandemię  został  włączony  na  koniec  czerwca.
Pomysłodawcą hejnału był pan Zygmunt Kalisiński prezes Towarzystwa Przyjaciół
Nowego  Miasta  nad  Pilicą.  Utwór  wygrywany  jest  minutę  po  12.00  w  południe.
Najpierw następuje bicie zegara, potem odrywany jest fragment utworu „Souvenir de
Marylin”, nowomiejski hejnał autorstwa jednego z kuracjuszy funkcjonującego przed
laty w Nowym Mieście nad Pilicą Zakładu Przyrodoleczniczego dr Jana Bielińskiego.
Następnie odsłuchano hejnał. 
Na salę obrad o godz. 13.40 przybył radny Tadeusz Jędryka. 

Pan Dyrektor dodał, że wydarzenia w ramach obchodów jubileuszu odbywały się pod
Patronatem Honorowym Burmistrza Pana Mariusza Dziuby. 

Przewodniczący Rady podziękował  panu dyrektorowi  Zakrzewskiemu.  Wydarzenia
organizowane  w  Domu  Kultury  są  dofinansowane  z  budżetu  gminy.  Każdy
zainteresowany może znaleźć coś dla siebie.  

PKT 6
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Konrad Grzegorek poinformował,

że  w  dniu  30  czerwca  br.  odbyło  się  posiedzenie  komisji.  Przyjęto  porządek
posiedzenia: 1. Zapoznanie się i rozpatrzenie sprawozdań finansowych gminy za 2019
rok.  
2. Ocena Realizacji uchwał Rady za 2019 rok. 
3. Ocena realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2019 rok. 
4. Informacja o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach publicznych w 2019
roku.
Na posiedzeniu opracowano wniosek o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta
i  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą.  W głosowaniu  wzięło  5  członków  komisji  na
regulaminową  liczbę  5.  Wniosek  przyjęto  w głosowaniu  jawnym 4  głosami  za,  1
głosem przeciw, 0 głosów wstrzymujących się.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo -Społecznej p. Andrzej Zając odczytał
protokół  z posiedzenia  komisji  z  dnia  24 sierpnia  2020 roku.  Członkowie Komisji
według załączonej listy obecności dokonali w terenie przeglądu obiektów szkolnych
pod katem stanu ich przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Przyjęto
następujący porządek posiedzenia:

1. Przegląd przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego.
Komisja dokonała oględzin szkoły w Zespole Szkolno-Przedszkolnym. W Przedszkolu
Samorządowym pomalowana została  sala.  Główną inwestycją  jest  remont  stołówki
polegający na jej poszerzeniu kosztem szatni. Szkoła otrzymała nowe laptopy do sali
informatycznej. 
W liceum wykonano remont zaplecza chemicznego we własnym zakresie pomalowano
salę nr 9 i łazienki. Zakupiono nowe komputery do sali informatycznej. Pan dyrektor
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Dariusz  Blaszka zgłosił  potrzebę poprawy działania  Internetu w Publicznej  Szkole
Podstawowej i Liceum oraz konieczność zabezpieczenia części budynku daszkami i
dodatkowymi rynnami przed intensywnymi opadami, które były w ostatnim czasie.
W Publicznej  Szkole  Podstawowej  w Nowym Mieście  nad Pilicą  zakupiono nowe
stoliki  i  krzesełka  na  stołówkę  dopasowane  do  wieku  uczniów.  Wykonany  został
remont stołówki. Zakupiono wykładzinę i pomalowano ściany, wymieniono patelnię,
zmywarkę,  sztućce.  W  pomieszczeniu  małej  świetlicy  wykonano  remont  podłogi
położono  wykładzinę.  We  własnym  zakresie  naprawiono  ubytki  na  korytarzach
szkolnych.  Pani  dyrektor  Janina  Wyszkowska  zgłosiła  przyszłościowo  potrzebę
wymiany instalacji  grzewczej rury i  kaloryfery.  Wymagany jest przegląd na części
dachu budynku, który jest zalewany podczas intensywnych opadów.
W  Publicznej  Szkole  Podstawowej  w  Żdżarach  we  własnym  zakresie  usunięto
przeciek nad salą nr 15 i wymalowano ta salę. Wyremontowano ścianę na korytarzu
przy bibliotece. Wymieniony został monitoring zwiększono ilość kamer i poprawiono
jakość  tego  monitoringu.  Szkoła  wzbogaciła  się  w  ubiegłym  roku  z  projektu
dofinansowania  na  ok.  40 tys.  zł.  na  doposażenie  pracowni językowej.  Wykonano
remont sekretariatu szkoły. Dyrekcja planuje zakup kamienia na remont parkingu i
drogi wokół szkoły.
Szkoły zabezpieczone są w urządzenia i płyny do dezynfekcji. Komisja stwierdziła, że
szkoły są przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego 2020/2021.

Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  p.  Tadeusz Jędryka
przekazał,  że  posiedzenie  komisji  odbyło  się  w dniu  18  września  br.  Komisja  po
przesłuchaniu  osoby  odpowiedzialnej  za  przetarg  Pana  Tomasza  Bogackiego  oraz
Panią Ewę Bator stwierdza, że nie doszło do uszczuplenia dochodów gminy. Przetarg
odbył  się  zgodnie  z  procedurami.  Podatek  VAT od  sprzedanej  nieruchomości  nie
powinien  być  pobrany  od  Kupującego.  Tak  stanowi  prawo.  Członkowie  Komisji
stwierdzają  jednogłośnie,  że  skarga  do  CBA  radnego  Sebastiana  Stolarka  jest
bezzasadna.  Obarczanie  Pana  Burmistrza,  że  naraził  Gminę  na  straty  nie  ma  tu
potwierdzenia. Wniosek podpisali wszyscy członkowie komisji obecni na posiedzeniu.

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz
odczytał protokół ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej z dnia 
16 czerwca 2020 roku i 24 września 2020 roku.

Przewodniczący Komisji przytoczył protokół ze wspólnego posiedzenia Stałych
Komisji  Rady  Miejskiej,  które  odbyło  się  w  dniu  16  czerwca  2020  roku.   W
posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  wg  załączonej  listy  obecności  oraz
Burmistrz,  Sekretarz,  Skarbnik,  Dyrektor  Zakładu Usług  Komunalnych,  Pracownik
Urzędu - p. Agnieszka Łuczak. Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz –
Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej.
Przyjęto następujący porządek posiedzenia:

1. Zapoznanie  się  i  rozpatrzenie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu gminy za
2019 rok.
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2. Ocena  realizacji  ściągalności  podatków gminnych  za  2019  rok.  Umorzenia
podatkowe ich wpływ na realizację budżetu.

3. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego (działki budowlane
ich ilość, stan tych działek, mieszkania komunalne).

4. Zapoznanie  się  z  wydatkowaniem środków finansowych  z  budżetu  miasta  
i gminy przeznaczonych dla Samorządowego Zakładu Budżetowego ,,Zakład
Usług Komunalnych”.

5. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Ewa  Bator  przedstawiła  sprawozdanie  z wykonania
budżetu  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą,  sprawozdania  z wykonania  planu
finansowego  samorządowych  instytucji  kultury  oraz  informacji  o  stanie  mienia
komunalnego Gminy za 2019 rok. 
Radny  Sebastian  Stolarek  spytał  o  wartość  emisji  obligacji  czy  stanowi  źródło
wykonania budżetu oraz spytał o dotacje z budżetu państwa. 
Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  emisja  obligacji  stanowi  inne  źródło  przychodu  do
budżetu.
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Ewa  Bator  zapoznała  z wydatkowaniem  środków
finansowych z budżetu miasta i gminy przeznaczonych dla Samorządowego Zakładu
Budżetowego ,,Zakład Usług Komunalnych,,. W ramach budżetu 2019 roku wydatki
związane z wykonywaniem zadań przez Zakład Usług Komunalnych a finansowane
przez gminę wyniosły 359 197, 90zł. są to zadania statutowe, które wykonuje Zakład
Usług Komunalnych na rzecz miasta i gminy.   
Głos zabrał dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Jarosław Gortatowicz poruszył
problem  miejskiej  oczyszczalni   ścieków.  Prosił  o  podjęcie  koniecznych  działań
związanych z budową wiaty do magazynowania osadu na terenie oczyszczalni, która
przeznaczona  byłaby  do  gromadzenia  tego  osadu.  Zgłosił  problem  przetwarzania
kanalizacji  sanitarnej  przy  ul.  Warszawskiej  oraz  Tomaszowskiej  ze  względu  na
zanieczyszczenia przez różnego rodzaju nieczystości.
Pani  Teodozja  Grudzień  –  kierownik  Referatu  Finansowego zapoznała  z wykazem
umorzeń  podatków  na  dzień  31.12.2019r.  oraz  z sprawozdaniem  z  podatków  
i opłat, sald i wpłat na dzień 31.12.2019r.  Wpłynęło 7 podań o umorzenia podatku na
kwotę 51 534,00zł.  
Pan  Tomasz  Bogacki  –  pracownik  Urzędu  zapoznał  z  informacją  o  stanie  mienia
komunalnego.  Zgodnie  z podjętą uchwałą  Rady  Miejskiej  do  sprzedaży
przeznaczonych jest 13 działek którym zostanie zlecona wycena rzeczoznawcy. Jeśli
chodzi  mieszkania  komunalne  do  sprzedaży  przygotowany  jest  lokal   przy  Pl.
Kosciuszki i w msc. Żdżary. 
Radna Monika Olborska zgłosiła problem zalegających odpadów wielkogabarytowych

w msc. Żdżary. 
Radny  Sebastian  Stolarek  zgłosił  potrzebę  częstszego  odbierania  odpadów
komunalnych  przy  ustawionym  kontenerze  obok  wejścia  na  plażę  i  ustawienia

6



pojemników na  odpady selektywne.  Poruszył  problem uprzątnięcia  nadbrzeża przy
rzece w Domaniewicach. 
Wyjaśnień udzielił p. Burmistrz i radny Andrzej Zając.
Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  zamknięcie  dyskusji  i  prosił,  aby  decyzje  w
kwestii  odpadów  podejmowane  były  wspólnie.   Wniosek  poparł  radny  Sebastian
Stolarek.
Przewodniczący  Komisji  zaproponował  postawienie  przy  pojemnikach  na  odpady
komunalne  atrap  kamer  z  napisem  –  teren  monitorowany  w  okolicy  cmentarza  i
mostku. 
Na tym posiedzenie komisji zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest
zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.
Następnie przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz
przytoczył protokół ze wspólnego posiedzenia z dnia 24 września br.  W posiedzeniu
udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz;
1. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska
2. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
3. Wójt Gminy Odrzywół – p. Marian Kmieciak
4. Pracownicy Urzędu - p. Kamila Wieczorek i p. Karolina Morawska
Posiedzeniu  przewodniczył  p.  Dariusz  Dziurowicz  –  Przewodniczący  Komisji
Gospodarczo - Budżetowej.
Przyjęto następujący porządek posiedzenia:

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.
2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.

Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy
Nowe Miasto nad Pilicą do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 
Głos  zabrał  wójt  Gminy  Odrzywół  p.  Marian  Kmieciak,  który  przekazał,  że
Stowarzyszenie  zrzesza  samorządy  gminne,  powiatowe  i  wojewódzkie.  Do
Stowarzyszenia  przystapiło  106  samorządów. Przewodniczącym rady  Związku  jest
starosta  przysuski  p.  Marian  Niemirski.    Celem  Związku  jest  wspieranie  idei
samorządu  terytorialnego  oraz  obrona  wspólnych  interesów  podmiotów  będących
członkami  stowarzyszenia.  Jego  celem  jest  skuteczne  negocjowanie  z  rządem  i
wzmocnienie kontroli  społecznej nad władzami samorządowymi.  Pan wójt  zachęcił
nas do wstąpienia do tego stowarzyszenia. Radny Tadeusz Jędryka spytał, jakie cele
realizuje stowarzyszenie.
Wójt  Gminy  Odrzywół  odpowiedział,  że  stowarzyszenie  nie  ma  konkretnego
programu,  ponieważ  uczestniczy  we  wspólnej  komisji  rządu  i  samorządu
terytorialnego i tam są wypracowywane konkretne rozwiązania. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jest to jeden z instrumentów który nam może
pomóc  w  efektywności  rozwiązywania  problemów  takich  samorządów  jak  nasz
natomiast decyzje będziemy podejmować na sesji. Uważa, że wszystko to co może się
przyczynić  do  poprawy  komunikacji  ze  szczeblami  wyższymi  może  wpłynąć  na
poprawę infrastruktury. 
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Skarbnik Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały
budżetowej na 2020 rok. 
Radny Sebastian Stolarek spytał o darowiznę w kwocie 200 000zł. przekazaną przez p.
Pietrzaka.  Środki  zostały  umieszczone  po  stronie  wydatków  w  dziale  i  rozdziale
klasyfikacji  budżetowej  zgodnie  z  otrzymaną  darowizną. Przewodniczący  Komisji
powiedział, że ta darowizna nie jest darowizną celową większa część kwoty zostanie
przeznaczona na boisko przy szkole w Żdżarach.  
Pracownik Urzędu p.  Karolina  Morawska przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie
przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalności
pożytku publicznego na rok 2021. 
Przewodniczący  Rady  poinformował  o  wprowadzeniu  na  najbliższej  sesji  projektu
uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Miasta  i  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą.
Zainicjował dyskusję w sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi. 
Głos zabrała p. Kamila Wieczorek pracownik Urzędu, która przedstawiła informacje
dotyczące kosztów zbierania, transportu i zagospodarowania odpadów komunalnych
ponoszonych przez gminę w ramach przetargu   obowiązującego w roku bieżącym.
Zgodnie  z  obowiązującymi  normami  prawa  gmina  rozlicza  się  z  firmą  od  ilości
odebranych  odpadów  komunalnych  licząc  tonażowo. Podczas  czerwcowej  zbiórki
zebrano  większą  ilość  odpadów wielogabarytowych  i  elektro  sprzętu  niż  wstępnie
prognozowano. Na  tym  posiedzenie  komisji  zakończono.  Szczegółowa  treść
posiedzenia komisji jest zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze
Rady. 
Salę obrad o godz.13.55 opuścił radny Andrzej Zając.
Na salę obrad o godz. 14.00 wrócił radny Andrzej Zając.
   

PKT 7
Pracownik  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  p.  Paulina  Wójcik
przedstawiła Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2019 oraz prognozę na lata
2020  dla  miasta  i  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  w  oparciu  o  analizę  sytuacji
demograficznej i społecznej. Ocena stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Ocena stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego protokołu.

PKT 8
Przewodniczący Rady przekazał,  że  przed dzisiejszą  sesją  poinformował  radnych,  
o ograniczeniach głosowych Burmistrza ze względu na swoją przypadłość zdrowotną. 
W Sekretariacie do dyspozycji jest sprawozdanie za okres międzysesyjny.

PKT 9
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  korespondencja,  która  wpłynęła  do  Biura
Rady jest obszerna i dostępna w Biurze Rady. Wszystkie sprawy bieżące wymagające
rozpatrzenia są i będą przedstawiane na posiedzeniach komisji.
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PKT 10a
Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Tomasz Pietrucha przedstawił  projekt uchwały  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 
Projekt  uchwały  był  omawiany  na  wspólnym  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady
Miejskiej. Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w projektu uchwały. Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 12 za na stan obecnych na sali
12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXVII/177/2020
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 5/ do protokołu. 

PKT 10b
Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Tomasz Pietrucha przedstawił  projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą
na lata 2020-2032. 
Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  12  za  na  stan  obecnych  na  sali  12
radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXVII/178/2020 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 6/ do protokołu. 

PKT 10c
Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Tomasz Pietrucha przedstawił  projekt uchwały  
w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do stowarzyszenia
Związek Samorządów Polskich.
Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w projektu uchwały.
Radna Barbara Gąsiorowska spytała jakie gmina poniesie koszty finansowe w ramach
wstąpienia do stowarzyszenia. 
Przewodniczący Rady powiedział, że składka członkowska dla gminy wynosi 0,10zł.
od mieszkańca. 
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  10  za  na  stan  obecnych  na  sali  12
radnych, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXVII/179/2020 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 7/ do protokołu. 

PKT 10d
Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Tomasz Pietrucha przedstawił  projekt uchwały  
w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na rok 2021. 
Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  12  za  na  stan  obecnych  na  sali  12
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radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXVII/180/2020 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 8/ do protokołu.
 

PKT 10e
Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Tomasz Pietrucha przedstawił  projekt uchwały  
w sprawie zmiany Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  12  za  na  stan  obecnych  na  sali  12
radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXVII/181/2020 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 9/ do protokołu.

Salę  obrad  o  godz.  14.30  opuściła  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  Elżbieta
Zaraś.

PKT 11
Radny Sebastian Stolarek zwrócił się z pytaniem do przewodniczącego Komisji Skarg,
Wniosków  i  Petycji  p.  Tadeusza  Jędryki,  dlaczego  komisja  na  posiedzeniu  nie
odniosła  się  do  p.  Burmistrza  w  sprawie  stosownych  działań  i  zaniedbań
przygotowania oferty przetargowej nieruchomości po dawnym przedszkolu. 
Przewodniczący  Komisji  odpowiedział,  że  radny  Stolarek  mógł  uczestniczyć  
w posiedzeniu komisji i wysłuchać co zeznała p. Skarbnik i p. Bogacki. Pan Burmistrz
wydaje Zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu na podstawie pisma pracownika.
Gmina nie miała do tej pory do czynienia z takim przypadkiem. Nie był zapłacony
VAT, ponieważ z ustawy wynika, że nieruchomości sprzed 1966 roku nie podlegają
opłacie. 
Następnie wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady.  
Radny  Stolarek  dodał,  że  chodziło  o  przygotowanie  oferty  przetargowej  w  której
podano  cenę  netto  i  do  tej  ceny  jak  napisano  w  Zarządzeniu  Burmistrza  należy
doliczyć  podatek  VAT  23%.  Wielu  zainteresowanych  podjęło  decyzję  o
nieprzystąpieniu  do  procedury  przetargowej.  Tak  jak  Przewodniczący  Komisji
powiedział  za  procedurę  przetargową  odpowiada  pracownik  merytoryczny  w  tej
sytuacji p. Burmistrz powinien pociągnąć do odpowiedzialności pracownika za to, że
wprowadził zainteresowanych w błąd 
w ogłoszonym przetargu. 
Przewodniczący Rady powiedział, że każdy ma swoje zdanie i radny wyraził je głośno
i  na  piśmie.   Pracodawcą  dla  pracownika  merytorycznego  jest  Burmistrz  i
pozostawiamy to jego kompetencji. 

Salę obrad o godz. 14.35 opuścili radny Andrzej Zając i radny Mirosław Bors.

PKT 12
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Radna Karolina Kącka prosiła o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich
w sprawie wykonania płyty betonowej przy przystanku autobusowym.
Pani  Sekretarz  odpowiedziała,  że  Urząd  wystąpi  z  prośbą  w  tej  sprawie  do
Wojewódzkiego Zarządu Dróg.

PKT 13
Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha
zamknął o godz. 14.40 obrady sesji  Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.
Szczegółowy  przebieg  obrad  zarejestrowany  jest  na  nośniku  cyfrowym  i  stanowi
integralną część protokołu. 

Protokółowała        Przewodniczył 
                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej
 Marzena Białas                                                                mgr Tomasz Pietrucha
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